
Απρόσωπη σύνταξη 
καὶ γὰρ φιλόφιλον εἶναι δεῖ τὸν ἀγαθὸν ἄνδρα καὶ φιλόπατριν καὶ συμμισεῖν τοῖς φίλοις τοὺς ἐχθροὺς καὶ συναγαπᾶν τοὺς φίλους·
δει = απρόσωπο ρήμα 
Υποκείμενο : Τι;  Απαρέμφατο
                 Τι    Πρέπει: να είναι (είναι)
                Να συμμισει (συμμισειν)
                Να συναγαπά (συναγαπάν)
Τελικά απαρέμφατα / Υποκείμενα του Απρόσωπου ρήματος
Υποκείμενο απαρεμφάτου: Ποιος; Ποιος να είναι ?
Ποιος να συμμισει?
Ποιος να συναγαπά?
Τον αγαθόν άνδρα – σε αιτιατική γτ έχουμε ετεροπροσωπία
Στην απρόσωπη σύνταξη το Υποκείμενο του Απατεμφάτου βρίσκεται πάντα σε πτώση αιτιατική (Ετεροπροσωπία)
Απρόσωπο Ρήμα + Υπ. Απαρέμφατο + Υπ . απαρεμφάτου σε αιτιατική
